
Kłobuck, dnia 22 lutego 2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego,
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej,
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego

Protokół nr 2/2024
II Posiedzenie w dniu 22 lutego 2024 
Obrady rozpoczęto 22 lutego 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:40 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Grzegorz Dobosz
3. Jerzy Kulej
4. Tomasz Parkitny
5. Tadeusz Praski
6. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji J. Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu na okres 10 lat, części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłobuck, będącej w trwałym zarządzie Szkoły Podstawowej nr 1 im. Władysława Sebyły



w Kłobucku, położonej w Kłobucku, na rzecz dotychczasowego najemcy.

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy najmu na okres 10 lat, części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłobuck, będącej w trwałym zarządzie Szkoły Podstawowej nr 1 im. Władysława Sebyły w 
Kłobucku, położonej w Kłobucku, na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kłobuck na lata 2024-2028.

Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kłobuck na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

6. Uchwała w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłobuck w 2024 roku".

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.

W toku dyskusji Komisja poruszyła m. in. kwestie: odławiania psów, kosztów tego 
przedsięwzięcia, czipowania zwierząt, dokarmiana kotów bezdomnych. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kłobuck w 2024 roku". 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)



Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców.

Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

8. Sprawy różne:

a) zaopiniowanie wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu (ul. Śląska w 
Kłobucku);

W toku dyskusji Komisja podjęła decyzje, aby przedmiotowy wniosek przekazać do 
zaopiniowania: zarządowi osiedla oraz przedsiębiorcom działającym w obrębie ul. Śląskiej. 
Zawnioskowała również do Burmistrza o zintensyfikowanie działań dotyczących budowy  
chodnika na w/w ulicy. 

Głosowano w sprawie:
przekazanie przedmiotowego wniosku do zaopiniowania: zarządowi osiedla oraz 
przedsiębiorcom działającym w obrębie ul. Śląskiej. Zawnioskowania do Burmistrza o 
zintensyfikowanie działań dotyczących budowy chodnika na w/w ulicy. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski
BRAK GŁOSU (1)
Barbara Ziętal

b) zaopiniowanie wniosku dotyczącego sprzedaży nieruchomości położonej w Kłobucku 
przy ul. Wieluńskiej 15;

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska odniosła się do w/w wniosku. 

Głosowano w sprawie:
pozytywne zaopiniowanie wniosku dotyczącego sprzedaży nieruchomości w obecnym stanie 
położonej w Kłobucku przy ul. Wieluńskiej 15. 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski
BRAK GŁOSU (1)
Barbara Ziętal

c) wniosek o przeanalizowanie proponowanych zmian granic obszaru, dla którego 
procedowany ma być miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego.

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska odniosła się do w/w wniosku. Przedstawiła 
alternatywne obszary przeznaczone do wyłączenia z opracowania planu. 

W toku dyskusji Komisja przychyliła się do wersji zawierającej jedną z granic opracowania 
wzdłuż ul. Strażackiej w Białej. 

Głosowano w sprawie:
pozytywne zaopiniowanie do wersji zawierającej jedną z granic opracowania wzdłuż ul. 
Strażackiej w Białej. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski
BRAK GŁOSU (1)
Barbara Ziętal

9. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Jerzy Kulej

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


